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Beste FEE]Veel dank hiervoor, glashelder!
Indien nodig weet ik je weer te vinden.

Al het beste,

954940

van: [SEE ED EEE vr. 1Verzonden: woensdag 18 november 2020 14:27:57

Aan:IEEE,BREA] (ac)
Onderwerp: RE: Vaccinatiecampagne

geste [ENE
Fijn dat je even contact zoekt. Je mag me altijd bellen voor laatste info. Belangrijke verschillen met de Mexicaanse

griep zijn:
¢ De vaccins tegen COVID-19 lijken niet op bestaande vaccins, waardoor monitoring nog veel belangrijker is

dan bij griepvaccins. Monitoring is vooral van belang voor: effectiviteit (duur van bescherming, bescherming
tegen ernstige ziekte, effect op transmissie, effectiviteit in risicogroepen, verschillen tussen vaccins) en

bijwerkingen (met name de zeldzamere, dus minder 1/1000 en speciaal de ernstige, het meest gevreesd is de

disease enhancement, vooralsnog een theoretisch risico, maar je weet maar nooit).
+ Naast de GGD’en en huisartsen (inclusief verpleeghuizen en instellingen voor gehandicapten) zijn ook de

arbodiensten in beeld voor vaccinatie.

« Er spelen extra uitdagingen omdat de verschillende vaccins op verschillende tijdstippen op de markt komen

en vooraf niet alles bekend is over de verschillen.

Met vriendelijke groet,

BE BE BE

Werkdagen:

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Telefoon

Telefoon mobic! {IEEE
rijksvaccinatieprogramma.nl

rvp.nl

Van: (HAG)JEEI @ masstrichtuniversity.nl>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 18:33

Aan: JER rivm.ni>

Onderwerp: Vaccinatiecampagne

Ik zag je optreden met je verwachting dat de COVID-19-vaccinatiecampagne (uiteraard op voorwaarde dat er goede
vaccins zijn) mogelijk heel volgendjaar gaat duren. Je gafhelder aan welke stappen en bottlenecks daarbij kunnen



954940

meespelen.

Nieuwsuur vroeg mij vanmiddag om. als oud-voorzitter van de GR met mijn ervaring rond de Mexicaanse griep en als

oud-voorzitter WRR, vanavond in te gaan op de komende campagne. Ik heb dat aangehouden omdat ik niet uitsloot

dat het RIVM/VWS nog nadere toelichting zou geven.

Maar het is denkbaar dat ik volgende week opnieuw een uitnodiging krijg (misschien ook niet, zo gaat dat vaak), en het

lijkt me dan dit stadium goed om vanuit mijn onafhankelijke, generalistische optiek een breder verhaal te houden

(0.a. ook over voorlichting en monitoring). Daarin zou ik ook iets zou kunnen zeggen over het belang van het

optimaliseren van de capaciteit van RIVM/GGD's/huisartsen om ten behoeve van volksgezondheid, samenleving en

economie. met alle zorgvuldigheid, zo voortvarend mogelijk te werk te kunnen gaan. Dit met de ervaring van de 2009-

campagne, de jaarlijkse griepvaccinatiecampagne van huisartsen voor ouderen/risicogroepen, en de nu uiteraard grotere

complexiteit in het achterhoofd.

Als je in dit verband punten hebt die voor een zo goed mogelijke voorbereiding aandacht verdienen houd ik me

aanbevolen.

Verder uiteraard altijd tot meedenken bereid.

Alvast min dank en goed weekend,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bested. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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